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 המשולב בתוך חיפה הנסיעה שילוב הכרמלית בכרטיסהנדון: 

 

בוצת פעילים תושבי שכונות שונות בעיר, לשיפור איכות השירות בחיפה פועלת למעלה משנה ק

, על מנת בורשאיפת הקבוצה היא לבנות מנגנון הידברות ושיתוף צי ויעילות קווי התחבורה הציבורית.

התושבים גיבשו ניירות עמדה בהם מפורטים  לצרכי תושבי חיפה. התחבורה הציבוריתלהתאים את 

   .משרד התחבורה י השכונות, ונפגשו עם גורמים רשמיים בהם נציגיהצרכים והדרישות שלהם כנציג

ייה, משרד התחבורה, בפגישה שקיימו התושבים ונציגי תחבורה היום ומחר עם נציגי העיר

 כרטיס הרב קו. כחלק מאת הצורך בשילוב הכרמלית  ( העלו התושבים520-בתאריך ה) אגד ויפה נוף

אולם הנושא עדיין לא הגיע על כולם הצורך התחבורתי,  מוסכםבתגובה, נאמר לנו ע"י נציגי יפה נוף כי 

 לידי סגירה בין עיריית חיפה למשרד התחבורה.

בחיפה, יעודד שילוב הכרמלית יאפשר תוספת משמעותית לשיפור מערך התחבורה הציבורית 

 וייעל את השימוש בו.

ר מתחילת הפעלת המטרונית, על מנת בית בכרטיס הרב קו, כאנו מבקשים לשלב את הכרמל

 לשפר את שירות התחבורה הציבורית עבור תושבי חיפה.

 

 

 

 בכבוד רב,

 תמר קינן

 , תחבורה היום ומחרמנכ"ל

 


